
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr VIII 

VIII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 26 września 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 26 września 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 17:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków Rady. 

Obecni: 

1. Andrzej Bojkowski 

2. Krzysztof Cykowski 

3. Dominika Drążek 

4. Tomasz Gala 

5. Michał Kuciński 

6. Elżbieta Kuzdrowska 

7. Piotr Mazurkiewicz 

8. Jan Michalski 

9. Marcin Patrys 

10. Adam Pestka 

11. Andrzej Pochopień 

12. Sylwia Szklorz 

13. Piotr Szmidt 

14. Anna Wojciuk-Nowak 

15. Agnieszka Zawadzka 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala otworzył VII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są transmitowane na żywo, 

nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad 

dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Sprawdzenie obecności.  

 

 



Wyniki głosowania 

 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

OBECNY (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNY (1) 

 

Jan Michalski 

 

Przewodniczący stwierdził w sesji uczestniczy 14 Radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały, następnie przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że propozycję porządku obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja, odczytał porządek obrad  

a następnie zapytał, czy są wnioski o jego zmianę. Brak wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół Radni otrzymali w wersji 

elektronicznej. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

 



NIEOBECNI (1) 

 

Jan Michalski 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół sesji został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 26 sierpnia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół Radni otrzymali w wersji 

elektronicznej. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 26 sierpnia 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Jan Michalski 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 24 czerwca 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół Radni otrzymali w wersji 

elektronicznej. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 24 czerwca 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Jan Michalski 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym 

regularnym przewozie osób. 

 

Przewodniczący Tomasz Gala wyjaśnił, że uchwała dotyczy praw i obowiązków osób 

korzystających z przewozu oraz wykonujących przewóz. Wobec braku pytań poprosił  

o odczytanie uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym 

przewozie osób.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

 

Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Jan Michalski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 



Uchwała nr VIII/37/2024 

7. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia apelu Rady Miejskiej w Korfantowie 

dotyczącego budowy zbiornika retencyjnego „Ścinawa". 

 

Poproszony przez Przewodniczącego Burmistrz Andrzej Wesołowski wyjaśnił, że jest to 

uchwała intencyjna w sprawie budowy zbiornika, o którym mówiło się od dawna, zostanie 

ona złożona na ręce Wojewody. 

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść 

procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie poparcia apelu Rady Miejskiej w Korfantowie dotyczącego  

budowy zbiornika retencyjnego „Ścinawa".  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Jan Michalski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr VIII/38/2024 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk szczegółowo omówiła poszczególne pozycje zmian  

w budżecie Gminy, wyjaśniając ich powody. 

 

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść 

procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. 

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, 

Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

 

Sylwia Szklorz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Jan Michalski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr VIII/39/2024 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wyjaśnił, że uchwała dotyczy zmian wprowadzonych 

wcześniejszą uchwałą, zaprosił do zadawania pytań. Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Jan Michalski 



Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr VIII/40/2024 

 

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski podziękował wszystkim, którzy w jakikolwiek sposób pomogli  

i okazali wsparcie podczas powodzi. Przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym, poinformował między innymi o podpisaniu umowy na dofinansowanie  

zagospodarowania terenu zielonego przy stawie w Skarbiszowicach i wyborach do Rady Seniorów, 

przedstawił również koncepcję zagospodarowania terenu na osiedlu mieszkaniowym w Tułowicach.  

 

11. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala przedstawił sprawozdanie, wspominając między innymi 

złożenie kwiatów pod pomnikiem w rocznicę wybuchu II wojny światowej, uczestnictwo  

w inauguracji rozpoczęcia roku szkolnego w Szkole Podstawowej w Tułowicach, a także w 

Dożynkach Wojewódzkich w Białej, gdzie korona żniwna ze Skarbiszowic zajęła II miejsce  

w konkursie. Wspomniał o uczestnictwie w zebraniach sołeckich. Podziękował za zaangażowanie 

w organizację Dożynek Gminnych. 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Brak chętnych do przedstawienia nowo złożonych interpelacji. 

 

13. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala przedstawił otrzymaną korespondencję. 

 

14. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala zapytał czy ktoś oczekuje na złożone zapytanie lub wniosek. 

Brak. 

 

15. Wolne wnioski. 

 

Radny Marcin Patrys poprosił o ponowną interwencję w sprawie wraku samochodu stojącego przy 

ulicy Parkowej, ponieważ jest on niebezpieczny dla zainteresowanych nim dzieci i tarasuje przejazd 

autobusowi przewożącemu uczniów. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o zgłoszeniu wniosku o jego usunięcie i uzyskaniu 

od Policji odpowiedzi, że czynności są w toku. 

 

Radny Michał Kuciński jako członek Klubu Radnych „Razem dla Gminy Tułowice” odczytał 

oświadczenie, wstępne wnioski w związku z sytuacją powodziową, która dotknęła mieszkańców 

Gminy. 

 

Radna Dominika Drążek przekazała zapytanie o plany zmian w wynajmie sal polegające na tym,  

że będzie można wynajmować sale bez możliwości używania kuchni i gotowania w nich i czy jest  

to informacja prawdziwa. 



Radna Agnieszka Zawadzka powiedziała, że temat chyba „wyszedł” od mieszkańców 

Skarbiszowic, którzy zawnioskowali o coś takiego z tego względu, na to że ich kuchnie nie są 

dostosowane do gotowania na większą skalę, lecz tylko podgrzewania, również ze względu na 

koszty.   

Burmistrz Andrzej Wesołowski  potwierdził, że w większości nie są to kuchnie do gotowania,  

lecz raczej tylko do podgrzewania gotowych dań dostarczonych przez catering. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka przekazała prośbę mieszkańca o uzyskanie informacji w jakim celu 

były dokonywane pomiary dwóch dębów przy przejeździe kolejowym na trasie z Tułowic do 

Skarbiszowic, który również zaproponował ustanowienie tych drzew pomnikami przyrody. 

Sekretarz Gminy Wiesław Księski zapewnił, że nie były to osoby z Urzędu, ani Dróg Powiatowych, 

najprawdopodobniej reprezentowały Kolej. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka przekazała podziękowania mieszkańców Tułowic, Tułowic Małych 

Sołtysa i Rady Sołeckiej za działania podczas powodzi. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski nawiązał do spotkania w sołectwie dotkniętym przez powódź  

i poinformował, że Gmina partnerska Wendeburg przekazała dla powodzian 10 tys. euro.  

 

Radny Andrzej Pochopień ponowił pytanie o samochód strażacki dla OSP Goszczowice, poprosił  

o ramy czasowe trwającej od długiego czasu naprawy i informację o terminie jej zakończenia. 

Przewodniczący Tomasz Gala przekazał zaniepokojenie Naczelnika Marka Pasonia dotyczące 

długości okresu remontu oraz tym kto go przeprowadza, ponieważ powinien wykonać to 

autoryzowany serwis, który jest specjalistą w tej dziedzinie i da gwarancję na przywrócenie 

samochodu do akcji. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski obiecał przesłanie Przewodniczącemu wyceny remontu  

i poinformował o problemach z częściami do tej marki samochodu oraz wykonywaniu telefonów  

z zapytaniem o zaawansowanie naprawy. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala poprosił o konkretną datę zakończenia prac, na co Burmistrz 

Andrzej Wesołowski odpowiedział, że najprawdopodobniej w przyszłym tygodniu samochód 

wyjedzie. 

 

Radna Sylwia Szklorz podziękowała za współpracę podczas powodzi i zaznaczyła, że jest dumna  

z mieszkańców, z ich postawy i pomocy. 

 

Radny Michał Kuciński ponownie odczytał część złożonego oświadczenia w sprawie powodzi. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wyraził współczucie dla osób pokrzywdzonych podczas 

powodzi, podziękował wszystkim biorącym udział w akcji związanej z powodzią oraz za 

organizację zbiórek. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odpowiedział Radnemu Michałowi Kucińskiemu 

w sprawie ilości worków i piasku wykorzystanych podczas akcji powodziowej oraz osobistym 

przewiezieniu worków. 

Poruszył sprawę dębu usuniętego przez Kolej spod dworca kolejowego w Tułowicach, 

zasugerował, że Kolej powinna takie decyzje ustalać z Gminą.  

Przypomniał również o zgłoszonym problemie z płytami chodnikowymi obok śmietnika przy ulicy 

Ceramicznej. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do zasad i procedur związanych z wycinką drzew. 

 



16. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał terminy następnych spotkań: 

28 października 2024 r. godz. 16:30 – Komisji Wspólna, 

30 października 2024 r. godz. 16:30  - Sesja 

 

Radna Agnieszka Zawadzka zaprosiła na 19 października na godz. 15:00 na nabożeństwo 

różańcowe pod Krzyżem z okazji kolejnej rocznicy przesiedlenia.  

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Tomasz Gala zamknął VIII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

        Przewodniczący Rady Miejska w Tułowicach 

Tomasz Gala 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


